
Zapisnik sa 2. sjednice Skupštine 
 
Zagrebačkog saveza sportske rekreacije „Sport za sve“, održane 19.05.2022. godine, u prostorijama  Saveza – Savska cesta 
137/III, 10000 Zagreb, s početkom u 18:30 sati  
 

 
u 18:35  predsjednik Saveza Petar Prodanović otvara 2. sjednicu Skupštine i pozdravlja sve prisutne.  
Predsjednik daje prijedlog za Verifikacijsku komisiju u sastavu: Zorica Štimac Domitrović - predsjednica komisije,  Pavica Zelić i 
Vesna Iris, članovi, što je i jednoglasno prihvaćeno.  
Nakon pregleda potpisa prisutnih članova Skupštine, predsjednik Verifikacijske komisije Zorica Štimac Domitrović, izvještava 
da je na sjednici prisutno 18 članova Skupštine od ukupno 26, te zaključuje da Skupština može donositi pravovaljane odluke. 
Popis prisutnih članova Skupštine u prilogu zapisnika. 
Predsjednik predlaže dnevni red sjednice, te otvara raspravu po dnevnom redu:  
Dnevni red :  

1. Verifikacijska komisija  

▪ Izbor  

▪ Izvješće  

2. Usvajanje zapisnika sa 01. Sjednice Skupštine Saveza od 30.12.2021.  

3. Usvajanje izvješća za 2021. godinu  

▪ Izvješće o realizaciji programa Saveza  

▪ Izvješće o financijskom poslovanju Saveza  

▪ Izvješće NO o izvršenoj kontroli programskog i financijskog poslovanja Saveza 

 4. Prijedlog Izmjene Financijskog plana Saveza za 2022. godinu sa Prijedlogom Plana  sredstava za sufinanciranje 
programa DSR u 2022. godini  
5. Sportska rekreacija Grada – rasprava o strategiji djelovanja Saveza u javnosti  

6. Svjetski dan sporta 2022.  

7. Ljetni program Saveza 2022 

8. Izvješće o provedbi EU projekta Saveza HEPA-S  

9. Prijedlog ODLUKE o prestanku članstva DSR ORION u članstvu Saveza  

10. Pitanja i prijedlozi  
 
Nema rasprave i predsjednik stavlja na glasanje Dnevni red, koji je jednoglasno usvojen. 
 
2. Usvajanje zapisnika 01. Sjednice Skupštine Saveza, od 30.12.2021. 
Predsjednik otvara raspravu, rasprave nema, te stavlja usvajanje zapisnika na glasanje. 
Zaključak: Zapisnik 01. Sjednice Skupštine ZSSR „Sport za sve“, od 30.12.2021. usvojen je jednoglasno. 

 
3. Usvajanje izvješća za 2021. godinu; Izvješće o realizaciji programa Saveza   
Predsjednik daje riječ tajniku Saveza  Josipu Tusu da ukratko objasni izvješće o realizaciji programa.  U svom izlaganju tajnik je 
dao osvrt o provedenim programima i aktivnostima u 2021. godini, napominje da je u periodu corone došlo do značajnog 
smanjenja broja grupa i korisnika sadržaja, program se provodio većinom na otvorenom i nisu se održavale manifestacije.  
Predsjednik otvara raspravu, u raspravi sudjeluju Karolina Muža i Josip Tus.  Karolina iznosi probleme sa prostorom kojeg su 
izgubili nakon potresa i pita zašto se u izvješću nalaze Jarunski susreti koji nisu financirani i zašto nisu? Tajnik odgovara da 
društvo nije poslalo nikakav financijski zahtjev za potporu, te da nije poslan nikakav izvještaj. A da u izvješću stoje Jarunski 
susreti jer su se održali i treba ih navesti. 
Zaključak: Prihvaćeno je Programsko izvješće za 2021. godinu sa 17 glasova za i jedan suzdržan.  
Predsjednik otvara raspravu za Izvješće o financijskom poslovanju Saveza, nema rasprave, daje se na glasanje. 
Zaključak: Izvješće o financijskom poslovanju Saveza za 2021. je prihvaćeno sa 17 glasova za i 1 suzdržan. 
Predsjednik je ukratko obrazložio rad Nadzornog odbora i otvara raspravu, rasprave nema, daje na glasanje Izvješće NO. 
Zaključak: Prihvaćeno Izvješće NO o izvršenoj kontroli programskog i financijskog poslovanja Saveza sa 17 glasa za i 1 
suzdržan. 
 
4. Prijedlog Izmjene Financijskog plana Saveza za 2022. godinu sa Prijedlogom Plana  sredstava za sufinanciranje programa 
DSR u 2022. godini. 
Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju Dina Ivan, Karolina Muža i tajnik Saveza. 
Dina Ivan predstavlja svoj rad i ima pitanje zašto nema sufinanciranja za njezine grupe i zašto je takva preraspodjela 
sredstava? Željela bi povećati broj grupa i da li može dobiti sredstva za program? Predsjednik joj odgovara da sredstava nema 
i da je Upravni odbor razmotrio sve zahtjeve i odlučio da sredstva prema društvima ostanu ista, a da se sredstva za grupe MS 
smanje. Vrši se pritisak na grad da raspiše natječaj za rekreaciju, na koji bi udruge mogle aplicirati, nešto slično kao što je 
natječaj za vrhunski sport. 



 
Karolina Muža izvještava Skupštinu da Društvo Sport za sve Centar ove godine obilježava 70 godina rada i 20 godina Jarunskih 
susreta, te smatra da je to dobra prilika za promociju rekreacije koju Savez nije prepoznao i ne sufinancira. 
Tajnik iznosi, kako su sredstva Programa javnih potreba u ovoj godini umanjena, no sredstva za programe DSR nisu 
smanjivana, ali za financiranja manifestacija novaca nema. Iz programa Javnih potreba, tražili smo još milijun i pol kn koje 
nismo dobili, imamo vlastita sredstva od članarina i aplicirali smo na natječaj Ministarstva turizma i sporta za Ljetni program 
za koji još ne znamo rezultate. Situacija je takva da nas režu prostorno i financijski. 
Predsjednik stavlja na glasanje 4. točku dnevnog reda. 
Zaključak: Izglasan je Prijedlog izmjene Financijskog plana Saveza za 2022. godinu sa Prijedlogom plana sredstava za 
sufinanciranje programa DSR u 2022. godini sa 16 glasa za i 2 glasa protiv.  
 
5.  Sportska rekreacija Grada – rasprava o strategiji djelovanja Saveza u javnosti  
Predsjednik izvještava Skupštinu o poduzetim akcijama Saveza i odrađenim sastancima sa Gradom, sa čelnicima SSGZ-a, te 
Gradskim uredom za sport i mlade. Prije donošenja proračuna obećano je da se rekreaciji neće smanjivati sredstva, što nije 
ostvareno, sredstva su nam smanjena za 75.000 kuna. Pisali smo amandmane, glasovali protiv proračuna, ali bez uspjeha. Ako 
se nastavi ovim tempom rekreacija će morati smanjiti grupe i ugasiti neke lokacije. 
Krenuli smo sa kampanjom da prikažemo medijima i svima ostalima pravo stanje rekreacije u gradu Zagrebu, tako je tajnik 
gostovao na radio Sljemenu i iznio javno sve probleme, pokrenula se inicijativa da se ova točka dnevnog reda uvrsti na 
sjednicu Skupštine Grada. Na svjetskom danu sporta organizirati ćemo Okrugli stol na kojeg smo pozvali čelnike gradskih 
struktura, SSGZ-a, zdravstva, gradskih četvrti, kako bi postavili pitanja i potaknuli na akciju. Naš prijedlog je da Grad raspiše 
posebni natječaj za rekreaciju kao što ima vrhunski sport, gdje bi sve udruge iz prostora sportske rekreacije mogle sudjelovati. 
Stjepan Heimer predlaže šire javno istupanje koje bi potaknulo odgovorne na akciju. Veća rasprava je izostala. 
Zaključak: Skupština prima na znanje aktivnosti Saveza vezane uz definiranje strategije sportske rekreacije Grada. 
 
6. Svjetski dan sporta 2022  
Predsjednik daje riječ Ivanu Drčeliću da predstavi program za Svjetski dan sporta koji će se održati na Trnju u srijedu 
25.05.2022. s početkom u 15 sati. Ivan kratko predstavlja program i poziva sve da se uključe aktivno u natjecanja koja će se 
organizirati za članove Društava, te poziva Društva da prijave svoje grupe na Festival RTV-a. Smatra da je ovo prilika da 
pokažemo Gradu što je sportska rekreacija. 
Zaključak: Skupština prima na znanje tijek priprema i program obilježavanja Svjetskog dana sporta na Trnju 25.05.2022. 
 
7. Ljetni program Saveza 2022 
Savez je prijavio program „Re-kreativno ljeto na otvorenom 2022“ na natječaju Ministarstva turizma i sporta, no rezultati 
natječaja još nisu objavljeni. Savez će također raspisati interni natječaj gdje DSR članice prijavljuju svoje projekte u okviru 
Ljetnog programa. Predsjednik otvara raspravu, rasprave nema. 
Zaključak: Skupština prima na znanje info o organizaciji i provedbi Ljetnog programa Saveza za 2022. 
 
8. Izvješće o provedbi EU projekta Saveza HEPA-S 
Tajnik obrazlaže Izvješće, u kojoj fazi su projektne aktivnosti, te što nam predstoji kao nositelju do kraja godine. Stjepan 
Heimer najavljuje završnu konferenciju u sklopu EU projekta koja će se organizirati u dvorani Nastavnog zavoda za javno 
zdravstvo „Andrija Štampar“, dana 15.10.2022. godine. 
Zaključak: Skupština prima na znanje Izvješće o provedbi EU projekta Saveza HEPA-S 
 
9. Prijedlog ODLUKE o prestanku članstva DSR ORION u članstvu Saveza 
Tajnik iznosi zahtjev DSR ORION za prestankom članstva u Savezu. Poslana dokumentacija i Odluka o prestanku članstva 
stavlja se na glasanje. 
Zaključak: Skupština usvaja ODLUKU o prestanku članstva DSR ORION u članstvu Saveza jednoglasno. 
 
10. Pitanja i prijedlozi  
Nije bilo pitanja i prijedloga. 
Predsjednik zaključuje Sjednicu u 19.40 h 

  
Zapisnik vodila:                                      Predsjednik Saveza : 
Valentina Novosel Kukolja                     Petar Prodanović 
 


